



PEMACU WACANA

Program	Memahami Kemiskinan di Malaysia: Punca, Akibat dan Penyelesaian
Tarikh	11 Julai 2023 (Selasa)
Masa	10.00 AM - 12.00 PM
Platform	Aplikasi Zoom

ISI KANDUNGAN

1. Informasi Program
2. Agenda Program
3. Laporan Program
4. Biodata Moderator
5. Biodata Ahli Panel
6. Senarai Kehadiran
7. Senarai Kehadiran MASA
8. Gambar Semasa Program
9. Hebahan Media Sosial

1. INFORMASI PROGRAM (I)

PERKARA	PERINCIAN
Tajuk Program	Memahami Kemiskinan di Malaysia: Punca, Akibat dan Penyelesaian
Pengenalan	<p>Dalam menghadapi cabaran dan ketidaktentuan ekonomi global, Malaysia menjunjung pertumbuhan ekonomi yang dijangka mencapai antara 4 hingga 5 peratus pada tahun 2023. Hal ini disokong oleh asas ekonomi negara yang kukuh dan pelaksanaan langkah-langkah pragmatik oleh Kerajaan.</p> <p>Namun, laporan Anggaran Pendapatan Isi Rumah dan Insiden Kemiskinan yang dikeluarkan oleh Jabatan Statistik Negara (DOSM) mengemukakan bahawa jumlah isi rumah miskin di Malaysia meningkat kepada 639.8 ribu isi rumah pada tahun 2020 berbanding dengan 405.4 ribu isi rumah pada tahun 2019. Selain itu, insiden kemiskinan mutlak juga mengalami peningkatan daripada 5.6 peratus pada tahun 2019 kepada 8.4 peratus. Insiden kemiskinan tegar pula dianggarkan meningkat daripada 0.4 peratus pada tahun 2019 kepada 1.0 peratus, melibatkan 78.0 ribu isi rumah.</p> <p>Dalam konteks ini, adalah penting memahami faktor peningkatan kemiskinan dalam kalangan rakyat. Faktor pencetus seperti dominasi, eksploitasi, pengangguran, penyakit, bencana semulajadi, dan keadaan yang tidak terduga lain boleh menjadi punca yang mendorong kepada kemiskinan di Malaysia.</p>

1. INFORMASI PROGRAM (II)

PERKARA	PERINCIAN
Pengenalan	<p>Webinar ini akan diunjurkan bertujuan untuk membincangkan isu kemiskinan yang boleh dikatakan bersifat secara berstruktur iaitu permasalahan kemiskinan yang disebabkan oleh kelemahan sistem. Ia juga bertujuan untuk meningkatkan kesedaran, memupuk dialog, dan menginspirasi tindakan kolektif dalam membina masyarakat yang lebih inklusif dan tahan bencana yang memberikan peluang yang sama kepada semua rakyatnya.</p> <p>Webinar ini akan dibahas dalam perspektif ekonomi dan mengenalpasti isu dan cabaran ke arah peningkatan kualiti hidup dan kemampanan kehidupan rakyat.</p>

1. INFORMASI PROGRAM (III)

PERKARA	PERINCIAN
Objektif Program	<p>Secara khusus, objektif webinar ini adalah:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Memberikan pemahaman yang mendalam mengenai konsep kemiskinan di Malaysia, serta menjelaskan punca-punca, akibat-akibat;2. Meneroka faktor-faktor unik yang menyumbang kepada kemiskinan di negara ini serta memberi gambaran mengenai kesan-kesannya terhadap individu dan komuniti yang terkesan; dan3. Meneliti strategi dan intervensi berkesan yang boleh dilaksanakan untuk mengurangkan kesan kemiskinan dan mempromosikan gaya hidup yang mampan bagi mereka yang terjejas.
Tarikh	11 Julai 2023
Masa	10.00 AM - 12.00 PM
Platform	Atas talian - Aplikasi Zoom

2. AGENDA PROGRAM (I)

MASA	ATURCARA
10:00 AM	Pembukaan daripada Juruacara Puan Maryam Husna Maznorzuhairi Penganalisis Penyelidikan (Ekonomi), Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
10:10 AM	Pengenalan daripada Moderator YBrs. Cik Elisa Shafiqah Shahrilnizam Pengerusi <i>Malaysian Youth Diplomacy</i>
10:15 AM	Pusingan 1: Pentakrifan Kemiskinan dan Memahami Impak Kemiskinan di Malaysia
10:40 AM	Pusingan 2: Meneroka Cabaran dan Kelemahan Unik yang Menyumbang kepada Kemiskinan di Malaysia
11:10 AM	Pusingan 3: Dasar dan Pendekatan Pragmatik untuk Menangani Kemiskinan di Malaysia
11:40 AM	Sesi soal jawab dan perbincangan
12:00 PM	Webinar tamat

3. LAPORAN PROGRAM

PERKARA	PERINCIAN
Laporan Program	<p>Webinar Memahami Kemiskinan di Malaysia: Punca, Akibat dan Penyelesaian telah diadakan pada 11 Julai 2023 secara atas talian melalui platform Zoom dan <i>FB Live</i>. Objektif utama webinar ini adalah untuk membincangkan isu kemiskinan yang boleh dikatakan bersifat secara berstruktur iaitu permasalahan kemiskinan yang disebabkan oleh kelemahan pelbagai sistem.</p> <p>Ahli Bersekutu MASA iaitu YBrS. Cik Elisa Shafiqah Shahrilnizam telah dijemput untuk menjadi moderator bagi webinar ini manakala tiga (3) ahli panel telah dijemput bagi memberikan pandangan dan berkongsi kepakaran mereka mengenai topik yang dibincangkan. Mereka terdiri daripada YBhg. Prof. Dr. Fatimah Kari dari Universiti Malaya, YBhg. Prof. Dr. Wan Ahmad Amir Zal Wan Ismail dari Institut Penyelidikan dan Pengurusan Kemiskinan (InsPeK), Universiti Malaysia Kelantan dan YBrS. Tuan Haji Azlan Awang yang merupakan Felo Kanan di Dewan Perniagaan Melayu Malaysia (DPMM) serta Penyelidik dan Juru Bicara bagi Majlis Tindakan Ekonomi Melayu (MTEM).</p> <p>Sambutan yang menggalakkan diterima melalui penyertaan seramai xxx orang melalui Zoom dan <i>FB Live</i>. Pelbagai soalan juga telah dilontarkan oleh moderator dan peserta webinar berkenaan memahami kemiskinan.</p>

4. BIODATA MODERATOR (I)



YBRS. CIK ELISA SHAFIQAH SHAHRILNIZAM

Elisa Shafiqah merupakan Pengerusi *Malaysian Youth Diplomacy*. Beliau merupakan figura penting di dalam proses demokrasi dalam hubungan antarabangsa di peringkat tempatan dan antarabangsa. Pada 2022, beliau dapat berkhidmat sebagai wakil belia Malaysia pertama ke Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu, memperjuangkan suara belia Malaysia di peringkat antarabangsa. Beliau turut menyertai persidangan antarabangsa seperti *ASEAN-Australia Young Leaders Forum* dan *UN High-Level Conference on Youth Inclusive Peace Process*, menunjukkan komitmen beliau dalam bidang keamanan dan keselamatan bagi pihak belia. Beliau dianugerahkan Gelaran Tokoh Perdamaian Belia ASEAN 2022 oleh Sekretariat ASEAN dan *ASEAN Youth Advocates Network*. Selain itu, beliau juga merupakan pelajar Sarjana Muda Pengajian Antarabangsa dan Strategik di Universiti Malaya dengan penumpuan dalam dasar luar antarabangsa Malaysia.

5. BIODATA AHLI PANEL (I)



YBHG. PROF. DR. FATIMAH KARI

Prof. Dr. Fatimah Kari (PhD) memperoleh Ijazah Sarjana dari Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM), Ijazah Sarjana Muda Ekonomi dari Universiti Leicester, UK dan Ijazah PhD (Ekonomi) dari MSU, Amerika Syarikat. Beliau sebelum ini merupakan pengarah Pusat Pengajian Kemiskinan dan Pembangunan (CPDS), Universiti Malaya. Beliau telah menerbitkan dan menyampaikan banyak kertas ilmiah dalam bidang subsidi dan sektor pertanian, perubahan iklim dan alam sekitar, indeks kemiskinan, dan adopsi teknologi hijau. Beliau juga telah menjadi konsultan untuk beberapa projek konsultansi yang ditaja oleh Kementerian Sumber Asli, Alam Sekitar dan Perubahan Iklim (KeTSA) dan Unit Perancangan Ekonomi, Jabatan Perdana Menteri. Pada masa kini, beliau adalah Ahli Majlis Tindakan Ekonomi Sarawak dan Profesor Kehormat yang terikat dengan Jabatan Ekonomi, Fakulti Perniagaan dan Ekonomi, Universiti Malaya.

5. BIODATA AHLI PANEL (II)



YBHG. PROF. DR. WAN AHMAD AMIR ZAL WAN ISMAIL

Profesor Dr Wan Ahmad Amir Zal bin Wan Ismail adalah pengarah di Institut Penyelidikan dan Pengurusan Kemiskinan (InsPeK), Universiti Malaysia Kelantan. Beliau juga merupakan Setiausaha Agong *Regional Network on Poverty Eradication* (RENPER), Felo di Institut Masa Depan Malaysia dan *Senior Fellow* di *AIU Centre of Excellence in Socio Economics Development and Innovation* (ACE-SEDI), Albukhary International University (AIU). Beliau aktif melaksanakan kajian dan menulis berkaitan kemiskinan, Orang Asli, pemeraksanaan komuniti dan penilaian semula polisi. Sehingga kini, beliau telah terlibat lebih daripada 40 buah penyelidikan termasuklah pernah dilantik sebagai *Principal Researcher, International Research Project "Reorienting Education and Training Systems to Improve the Lives of Indigenous Youth"*, *UNESCO Chair*, York University Toronto Canada. Selain itu, beliau juga aktif di lapangan dalam program pembinaan dan pemeraksanaan kapasiti komuniti dan penilaian program pembangunan untuk jangka masa panjang.

5. BIODATA AHLI PANEL (III)



YBRS. TUAN HAJI AZLAN AWANG

Tuan Haji Azlan Awang adalah seorang graduan dari Universiti Teknologi Loughborough, United Kingdom. Beliau memiliki latar belakang yang berpengalaman dalam bidang perniagaan dan merupakan pengasas dan Ketua Eksekutif sebuah syarikat hartanah dan pembinaan yang tersenarai di pasaran saham. Kini, beliau adalah Felo Kanan di Dewan Perniagaan Melayu Malaysia (DPMM) serta Penyelidik dan Juru Bicara bagi Majlis Tindakan Ekonomi Melayu (MTEM).

6. SENARAI KEHADIRAN (I)

BIL	NAMA	ORGANISASI
1	Profesor Dr. Wan Ahmad Amir Zal Wan Ismail	Universiti Malaysia Kelantan (UMK)
2	Profesor Dr. Fatimah Kari	Universiti Malaya (UM)
3	Tuan Haji Azlan Awang	Majlis Tindakan Ekonomi Melayu (MTEM)
4	Cik Elisa Shafiqah Shahrilnizam	Malaysian Youth Diplomacy
5	Encik Tarmizi Anuwar	Consumer Choice Centre
6	Puan Evyang Yang	Nilai University
7	Puan Tamara Joan Duraisingam	Taylor's University
8	Puan Rosalind Wong	Sarawak Development Institute (SDI)
9	Cik Sophia Loh	Sunway University
10	Puan Nur Azirah Zahida Mohamad Azhar	Universiti Teknologi MARA (UiTM)
11	Dr. Suhaida Mohd Amin	Universiti Teknologi MARA (UiTM)
12	Encik Mansalasa Musa	Institute for Development Studies (Sabah)
13	Puan Siti Farizan Omar	Institute for Development Studies (Sabah)
14	Dr. Ida Rosnita Ismail	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)
15	Encik Samsudin Suhaili	Universiti Pendidikan Sultan Idris (UPSI)
16	Dr. Ami Suhana Abdul Menon	Universiti Kuala Lumpur (UniKL)
17	Puan Munirah Lim	Universiti Malaya (UM)
18	Dr. Zaimah Ramli	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)

6. SENARAI KEHADIRAN (II)

BIL	NAMA	ORGANISASI
19	Dr. Liley Afzani Saidi	Universiti Pertahanan Nasional Malaysia (UPNM)
20	Encik Mohd Elfee Ab Rashid	Universiti Teknologi MARA (UiTM)
21	Puan Faridah Suffian	Institute for Development Studies (IDS Sabah)
22	Dr. Zarina Kassim	Universiti Pertahanan Nasional Malaysia (UPNM)
23	Puan Nor Suhaily Bakar	Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor (KUIS)
24	Dr. Khairul Hamimah Mohammad Jodi	Open University Malaysia (OUM)
25	Puan Lelia Sim	Sarawak Development Institute (SDI)
26	Encik Muhamad Azhar Zulkeply	Universiti Tunku Abdul Rahman (UTAR)
27	Encik Tang Tze Lee	Sarawak Development Institute (SDI)
28	Encik Kamaruddin Sajeli	Sarawak Development Institute (SDI)
29	Puan Safura Ahmad Sabri	Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor (KUIS)
30	Dr. Chang Chee Fei	Sunway University
31	Dr. Hazlin Falina Rosli	Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor (KUIS)
32	Dr. Amiraa Ali Mansor	Open University Malaysia (OUM)
33	Puan Aizathul Hani Abd Hamid	Universiti Tun Hussein Onn Malaysia (UTHM)
34	Dr. Norshamliza Chamhuri	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)
35	Profesor Dr. Rosila Bee Mohd Hussain	Universiti Malaya (UM)
36	Cik Amirah Mohamad Fuzi	Universiti Malaya (UM)

6. SENARAI KEHADIRAN (III)

BIL	NAMA	ORGANISASI
37	Puan Zulaihan Ismail	Open University Malaysia (OUM)
38	Dr. Karthiyani Shanmugam	Tunku Abdul Rahman University Of Management And Technology
39	Puan Noorayuni Rusli	Universiti Teknologi MARA (UiTM)
40	Prof. Madya Dr. Aminudin Basir @ Ahmad	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)
41	Puan Nurul Nadia Abu Hassan	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)
42	Dr. Fauziah Ani	Universiti Tun Hussein Onn Malaysia (UTHM)
43	Dr. Rojanah Kahar	Universiti Putra Malaysia (UPM)
44	Dr. Madhi Hasan	Institut Kajian Pilihan Raya & Pemajuan Demokrasi (IESAD), UNISEL
45	Cik Debbie Loh	APPGM-SDG
46	Puan Muniroh Salleh	Universiti Tunku Abdul Rahman (UTAR)
47	Dr. Shereeza Mohamed Saniff	Universiti Sains Malaysia (USM)
48	Dr. Kumara Thevan	Universiti Malaysia Kelantan (UMK)
49	Cik Rachael Francis	MYReaders
50	Rozana Abdullah	Parlimen Malaysia
51	Dr. Fareza Othman	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)
52	Encik Mohd. Za'im Aziz	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)
53	Encik Saiful Bahari Mohd Said	Institut Sosial Malaysia (ISM)
54	Encik Ahmad Ibrahim	Universiti Malaysia Pahang (UMP)

6. SENARAI KEHADIRAN (IV)

BIL	NAMA	ORGANISASI
55	Encik Hafizan Mohamad Dain	Universiti Pendidikan Sultan Idris (UPSI)
56	Encik Muhammad Najit Sukemi	Universiti Malaysia Terengganu (UMT)
57	Cik Amirah Haziqah Amran	Suara Rakyat Malaysia (SUARAM)
58	Cik Nadirah Zabidi	Persendirian
59	Dr. Getrude C Ah Gang	Universiti Malaysia Sabah (UMS)
60	Profesor Dr. Rosazman Hussin	Universiti Malaysia Sabah (UMS)
61	Prof. Datuk Dr. Jayum Anak Jawan	Universiti Putra Malaysia (UPM)
62	Encik Khairul Aizat Razlee	Hospital Canselor Tuanku Mukhriz
63	Cik Yvonne Teng	Eppendorf Group
64	Encik Muhamad Shahrudin Osmin	Ministry of Science Technology and Innovation (MOSTI)
65	Encik Goh Yee Fang	Universiti Malaya (UM)
66	Dr. Ibrahim Abu Ahmad	Senior Scientists Network Association
67	Encik Sayed Mohammad Reza Yamani Sayed Umar	International Islamic University Malaysia (IIUM)
68	Encik Juelber Albert	Majlis Daerah Ranau Sabah
69	Puan Siti Jamilah Yusof	
70	Cik Maizatul Naazean Salleh	Yayasan Sejahtera
71	Dr. Low Mei Peng	Universiti Tunku Abdul Rahman (UTAR)
72	Encik Kessava Raj S.Gopal	

6. SENARAI KEHADIRAN (V)

BIL	NAMA	ORGANISASI
73	Dr. May Yee Ng	Herriott Watt University
74	Assoc. Prof. Ts. Dr. Samsul Ariffin Abdul Karim	Universiti Malaysia Sabah (UMS)
75	Sr. Dr. Zafirah Al Sadat Zyed	Universiti Malaya (UM)
76	Ts. Dr. Chang Jing Jing	Universiti Tunku Abdul Rahman (UTAR)
77	Dr. Bhupinder Kaur	Quest International University (QIU)
78	Deana Mojigoh	Kadazandusun Chamber of Commerce and Industry
79	Puan Tamil Arasi Muniandy	Universiti Tunku Abdul Rahman (UTAR)
80	Cik Khadijah Muda	Universiti Sains Islam Malaysia (USIM)
81	Puan Norliah Abd Rahman	Majlis Bandaraya Melaka Bersejarah (MBMB)
82	Dr. Aye Aye Khin	Universiti Tunku Abdul Rahman (UTAR)
83	Cik Charis Ding	MYReaders
84	Puan Musyrifah Elias	Kementerian Belia Sukan (KBS)
85	Cik Melanie Alban Joanis	Institute for Development Studies (Sabah)
86	Encik Ahmad Fakhrol Azmi	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)
87	Assoc Prof.Dr. Nor Diana MM	International Islamic University Malaysia (IIUM)
88	Abd Muiz Ahmad Sabri	SEJAHTERA
89	Puan Anna Teoh	Yayasan Hasanah
90	Encik Zaky Moh	SME Corporation Malaysia

6. SENARAI KEHADIRAN (VI)

BIL	NAMA	ORGANISASI
91	Puan Ida Hariati Hashim	PichaEats
92	Dr. Tuan Muhammad Zukri Tuan Sembok	Universiti Sultan Zainal Abidin (UniSZA)
93	Dr. Sylvia Nabila Azwa Ambad	Universiti Teknologi MARA (UiTM)
94	Encik Kok Siang Tee	Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM)
95	Puan Saguntala Selvamani	Ministry of Healthy Malaysia (KKM)
96	Dr. Asmi Syabil Ahmad Sukri	Ministry of Healthy Malaysia (KKM)
97	Dr. Wan Munira Wan Jaafar	Universiti Putra Malaysia (UPM)
98	Dr. Muna Zahira	Ministry of Healthy Malaysia (KKM)
99	Encik Tajuddin Hashim	Persendirian
100	Puan Siti Asma Md Rasdi	Universiti Malaysia Kelantan (UMK)
101	Puan Norsilah Misfah	Universiti Pertahanan Nasional Malaysia (UPNM)
102	Cik Maisarah Che Ahmed	Universiti Malaysia Kelantan (UMK)
103	Encik Anuar Ahmad	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)
104	Dr. Maria Mohd Ismail	Universiti Malaya (UM)
105	Puan Haslawati Baharuddin	Department of Fisheries (DOF)
106	Dr. Asma Lailee Mohd Noor	Universiti Malaysia Kelantan (UMK)
107	Prof. Dr. Nik Meriam Sulaiman	Universiti Malaya (UM)
108	Encik Abdul Rahman Mohd Nordin	Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM)

7. SENARAI KEHADIRAN MASA

BIL	MA	ORGANISASI
1	Puan Maryam Husna Maznorzuhairi	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
2	Cik Adriana Asmaa' Mohd Ezanee	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
3	Encik Mohd Noor Musa	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
4	Cik Lili Fariza Ariffin	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
5	Cik Liwani Che Long	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
6	Encik Muhammad Fadzil Anif	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
7	Encik Ayob Hassan	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
8	Encik Ahmad Faisal Ramli	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
9	Cik Nur Zalikhaa' Zainal Abidin	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
10	Encik Dafizrul Azali Daud	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
11	Cik Mashitah Fisal	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
12	Cik Chieng Chui Chee	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
13	Cik Nur Asyura Solehah	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
14	Cik Nur Soleha Ilyana M Yussop	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)
15	Cik Ezrin Marissa Ramlan	Institut Masa Depan Malaysia (MASA)

8. GAMBAR SEMASA PROGRAM (I)



9. HEBAHAN MEDIA SOSIAL (I)

PEMACU WACANA **INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA**

MEMAHAMI KEMISKINAN DI MALAYSIA

PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

Daftar Sekarang



SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI

  **LIVE**

@institutmasa | www.institutmasa.com

PEMACU WACANA **INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA**

MEMAHAMI KEMISKINAN DI MALAYSIA

PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

AHLI PANEL DAN MODERATOR



PROF. DR. WAN AHMAD AMIR ZAL WAN ISMAIL
Pengarah, Institut Pengurusan dan Penyelidikan Kemiskinan, Universiti Malaysia Kelantan (UMK) merangkap Felo MASA



PROF. DR. FATIMAH KARI
Mantan Pengarah, Pusat Pengajian Kemiskinan dan Pembangunan (CPDS), Universiti Malaya (UM) merangkap Felo MASA



TUAN HAJI AZLAN AWANG
Felo Kanan Dewan Melayu dan Majlis Tindakan Ekonomi Melayu (MTEM)



MODERATOR
ELISA SHAFIQAH SHAHRLINIZAM
Pengerusi, Malaysian Youth Diplomacy, merangkap Ahli Bersekutu MASA

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI

  **LIVE**



@institutmasa | www.institutmasa.com

9. HEBAHAN MEDIA SOSIAL (II)

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

MEMAHAMI KEMISKINAN DI MALAYSIA
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN



SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI

zoom LIVE

@ institutmasa | www.institutmasa.com

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

MEMAHAMI KEMISKINAN DI MALAYSIA
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

zoom LIVE

7
HARI LAGI

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI



@ institutmasa | www.institutmasa.com

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

MEMAHAMI KEMISKINAN DI MALAYSIA
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

zoom LIVE

6
HARI LAGI

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI



@ institutmasa | www.institutmasa.com

9. HEBAHAN MEDIA SOSIAL (III)

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

**MEMAHAMI KEMISKINAN
DI MALAYSIA**
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

  **LIVE**

5

HARI LAGI

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI



@institutmasa | www.institutmasa.com

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

**MEMAHAMI KEMISKINAN
DI MALAYSIA**
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

  **LIVE**

4

HARI LAGI

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI



@institutmasa | www.institutmasa.com

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

**MEMAHAMI KEMISKINAN
DI MALAYSIA**
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

  **LIVE**

3

HARI LAGI

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI



@institutmasa | www.institutmasa.com

9. HEBAHAN MEDIA SOSIAL (IV)

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

**MEMAHAMI KEMISKINAN
DI MALAYSIA**
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

  LIVE

2

HARI LAGI

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI



@institutmasa | www.institutmasa.com

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

**MEMAHAMI KEMISKINAN
DI MALAYSIA**
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

  LIVE

1

HARI LAGI

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI



@institutmasa | www.institutmasa.com

PEMACU WACANA INSTITUT MASA DEPAN MALAYSIA

**MEMAHAMI KEMISKINAN
DI MALAYSIA**
PUNCA, AKIBAT DAN PENYELESAIAN

  LIVE

1

JAM LAGI

SELASA | 11 JULAI 2023
10:00 PAGI - 12:00 TGHARI



@institutmasa | www.institutmasa.com



INSTITUT MASA
DEPAN MALAYSIA



#MAKMURBERSAMA

- INSTITUTMASA.COM
- info@institutmasa.com